

Title (en)

Method for the production of a sink and so produced sink.

Title (de)

Verfahren zur Herstellung eines Spülbeckens und so hergestelltes Spülbecken.

Title (fr)

Procédé de réalisation d'un rinçoir ou évier et rinçoir ou évier ainsi réalisés.

Publication

EP 0234636 A1 19870902 (FR)

Application

EP 87200201 A 19870210

Priority

BE 216269 A 19860214

Abstract (en)

The method is characterised by starting from a sheet (2) in which there is made at least one cut-out of the dimensions of the rinsing bowl (1). A profile (3) is made along the edge of the said cut-out and the said profile (3) of the sheet (2) is assembled with a rinsing bowl or sink by making use of a layer (8) of synthetic material which is integral with the reverse side of the aforementioned sheet, at least in the vicinity of the said bowl and the adjacent external surface of the rinsing bowl (1) or sink. <IMAGE>

Abstract (fr)

L'invention concerne un procédé de réalisation d'un rinçoir ou évier, caractérisé en ce qu'on part d'une tôle (2) dans laquelle est ménagée au moins une découpe aux dimensions de la cuve de rinçage (1), on provoque un profil (3) le long du rebord de ladite découpe, et on assure l'assemblage dudit profil (3) de la tôle (2) avec une cuve de rinçage ou d'évier en faisant usage d'une couche de matière synthétique (8) qui fait corps avec l'envers de la tôle précitée, au moins au voisinage de ladite cuve et la surface extérieure adjacente de la cuve de rinçage (1) ou d'évier.

IPC 1-7

B21D 39/00; B21D 51/18; E03C 1/33

IPC 8 full level

E03C 1/33 (2006.01)

CPC (source: EP)

E03C 1/33 (2013.01)

Citation (search report)

- [X] AT 271794 B 19690610 - LOERTSCHER & CO F [CH]
- [X] DE 2611776 A1 19761007 - BROGGI IZAR FAB ITALIANE
- [A] CH 536147 A 19730430 - BENE PIERRE YVES [FR]

Cited by

EP1018580A3; US7040274B1; EP0982442A1; US2016215488A1

Designated contracting state (EPC)

AT CH DE ES FR GB GR IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

BE 904229 A 19860529; EP 0234636 A1 19870902

DOCDB simple family (application)

BE 216269 A 19860214; EP 87200201 A 19870210